
Centralstyrelsemöte 

 

Datum | tid 2023-05-25| 18:00 – 20:15 | Möte sammankallat av Lars Rydstedt Plats: Digitalt   

Närvarande styrelsemedlemmar 

Lars Rydstedt | Charlott Jonsson | Göran Hagman | Jyrki Vouti | Roger Lindström | Annika Helgesson | 

Mikael Tranberg| Lena Lindström (adj.) |Jenny Häggström 

Ej närvarande: Christoffer Thalin |Christian Janson | Jakob Bergvall| Bo Engholm 

 Punkt  

 1. Mötet öppnas 

Lars Rydstedt hälsade alla välkomna och öppnade dagens möte. 

 

 

 2. Val av sekreterare 

Till sekreterare valdes Annika Helgesson 

 

 

 3. Val av två justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Göran Hagman och Jyrki Vouti. 

  

 

 4. Närvarokontroll 

Se ovan. 

 

 

 5. Anmälan av övriga frågor som kan innebära justering av dagordningen 

Ett tillägg gjordes till §12 där även Uppland DK:s ansökan om aktivitetsbidrag 

kommer att behandlas.   

 

 

 6. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkändes.  

 

 

 7. Godkännande av föregående protokoll och gamla ärenden 

Från protokollet den 10/8 - 2022 noterades följande: 

-§10. Vandringspriser. Kvarstår 

-§17. Redovisning av svar angående klagomål från stämman med mera. Kvarstår 

-§18. Digitala medlemskort. Punkten behandlas under dagens möte. 

 

Från protokollet den 18/3 noterades följande: 

-§12. Stadgegrupp. Kvarstår 

-§14. ”Önskelista” DreverData. Kvarstår 

-§15. Planeringsgrupp 80-årsfirande. Kvarstår  
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Från protokollet den 20/4 gjordes inga noteringar. 

Protokollen lades därmed till handlingarna med ett godkännande. 

 

 8. Rapport från AU – fastställande av AU:s beslut 

Ingen rapport från AU och inga beslut att fastställa. 

 

 

 9. Kommittéernas rapporter 

 
 

 • Avelskommittén 

Charlott Jonsson informerade om kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen.  

- Den 9 maj hade kommittén ett möte med de lokala avelsråden där 

man presenterade nya RAS. Tyvärr var det dålig uppslutning men 

ändå ett bra möte. Kommittén har också presenterat RAS på 

ordföranderådet den 16 maj. 

- Kommittén har fått hem provtagnings kit från det finska labbet, i 

närtid kommer man via hemsidan och Facebook att efterlysa 

lämpliga kandidater att ta prov på. 

 

 

• Jakt &Utställningskommittén 

Göran Hagman redogjorde för kommitténs arbete vilket löper enligt 

aktivitetsplanen. 

- Aktivitetsplanen har setts över och uppdaterats. 

- Kommittén har fortsatt att arbeta fram en lösning för de medlemmar 

som efter Stockholm DK:s nedläggning tillhör Sörmland gällande 

SM-kval 2023. Översynen av kvaldistrikten till Drever-SM efter 

Stockholm DK:s nedläggning fortgår. 

- Mästerskapsplaneringen fortgår, prioriterat är att finna en arrangör 

till Har-SM 2024. 

- Prischeckar till viltspår-SM samt Sveriges bästa viltspårhund 

diskuterades. Lars Rydstedt kontaktar Agria för att se om vi kan få 

ytterligare en check. 

 

• PR, media och sponsorkommittén 

Lars Rydstedt rapporterade att Christian Janson har startat upp ett 

kommittéarbete där man börjat att dra upp riktlinjerna för kommittén. 

 

• Regelrevideringskommittén 

Roger Lindström redogjorde för kommitténs arbete. I nuläget är det 

mycket lugnt och lågsäsong i kommittén. 

 

 

 

  10. Årsboken 2023 

Charlott Jonsson redogjorde för bokens status. Boken är på tryckeriet och man 

inväntar de sista medlemslistorna innan utskicket görs. 
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11. Alkoholpolicy 

Lars Rydstedt presenterade ett förslag till alkoholpolicy för SDK, förslaget 

diskuterades och Lars Rydstedt får i uppdrag att formulera om texten på vissa 

punkter. Den omformulerade texten skickas ut till CS-medlemmar och antas om 

merparten anser att texten är godkänd. 

 

12. Aktivitetsbidrag Jönköpings DK och Upplands DK 

Från Jönköpings DK och Upplands DK har det inkommit ansökningar om 

aktivitetsbidrag. För Jönköpings del gäller det bidrag för deras arbete med Elmia 

och i Upplands fall handlar det om nybörjarjakt. Jönköpings DK ombeds att 

inkomma med en mer utförlig specifikation över sitt äskande. Upplands DK:s 

äskande på 10 000 kr beviljas av CS. Roger Lindström och Lena Lindström deltog 

inte i beslutet. 

            

13.  Digitala medlemskort 

Lars Rydstedt redogjorde för att SKK inte kan ordna digitala medlemskort men 

man kan däremot ladda hem dem som en PDF-fil via Kivra och Mitt SKK.  

 

 14. Antagande av offert från Scandic  

Lena Lindström redogjorde för den offert som SDK fått från Scandic Nord Uppsala 

gällande det planerade CS-mötet den 12–13/8. Senast den 10/6 måste alla i CS 

meddela Lena Lindström om de kommer att närvara. CS beslutar att anta offerten. 

 

 

 15. Nya statuter för Sveriges vackraste Drever 

Annika Helgesson redogjorde för Jakt & Utställningskommitténs förslag till nya 

statuter för Sveriges vackraste Drever. Förslaget återremitteras till kommittén. 

 

 

 16. Aktivitetsplanerna behöver uppdateras 

Lars Rydstedt påminde alla kommittéer att de måste se över och uppdatera sina 

aktivitetsplaner som ligger på hemsidan. 

 

17. Renodling av uppdrag 

Lars Rydstedt presenterade sina tankar på att renodla uppdragen för ordförande, 

sekreterare och kassör. Tankarna är ännu på ett tidigt diskussionsstadium och en 

dialog förs inom styrelsen/kommittéerna men även med personer utanför 

styrelsen. 

         

18. Information 

- Lena Lindström redogjorde för det senaste gällande SDK:s ärende hos 

Kronofogden. Kronofogden har beslutat att löneutmätning kommer att ske och 

klubben har fått sin första utbetalning. 

- Charlott Jonsson redogjorde för det senaste i projektet med svenska raser. Göran 
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Johansson har formulerat ett brev som via SKK går ut till alla intresserade domare. 

I brevet trycks det särskilt på kravet att de deltar på ett jaktprov. 

- Lars Rydstedt informerade om att avtalet med Reduca Styrelseportalen är 

tecknat, nu ska Christian Murray på Reduca kontaktas för nästa steg. 

- Den nya e-postplattformen togs i bruk några dagar innan dagens CS-möte, allt 

har hittills fungerat bra. Nu väntar även en flytt av hemsidans plattform. 

 

19. Meddelanden 

Annika Helgesson rapporterar att vi inte har några inkomna meddelanden från 

SKK. 

 

20. Diskussioner 

-DreverDatakommitté och utbildningskommitté bordläggs till nästa möte. 

-MiniFinder: är intresserade av att teckna ett avtal med SDK varför de bjuds in till 

CS-mötet i Uppsala den 12–13/8. 

- Trackeravtalet: Tracker har en helt ny svensk organisation. CS fortsätter att ha 

kontakt och föra en dialog med Tracker. 

- Exteriördomarkonferens 2026? CS avvaktar med ansökan för 2026, tidigast 2027 

kan det vara aktuellt. 

- Information och förslag SKK KF. AU kommer att sammanträda i närtid för att 

diskutera valberedningen förslag till SKK:s CS. 

 

21. Övriga frågor att ta upp till diskussion som uppkommit under mötet 

Inga övriga frågor att diskutera. 

 

22. Nästa möte 

      Nästa möte hålls digitalt torsdagen den 29 juni kl. 18.00.  

 

23. Mötet avslutas 

       Då inget mer förelåg tackade Lars Rydstedt för visat intresse och avslutade dagens 

möte.  

          

 

Vid protokollet                                          

 

 

Annika Helgesson 

 

 

Justeras                                                    Justeras                                  Ordförande  

 

 

Jyrki Vouti                                            Göran Hagman                        Lars Rydstedt                                        
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